
 

 

Bielsko-Biała, 6 marca 2024 r. 

ZK.0003.3.3.2024.KM 

 

 

Pan 

Maksymilian Pryga 

Radny Rady Miejskiej 

w Bielsku-Białej 

 

Odpowiedź na interpelację nr RM.0003.96.2024 z 21 lutego 2024 r. 

 

Urząd Miejski w Bielsku-Białej w związku z pojawiającymi się zgłoszeniami  

mieszkańców dot. występowania dzików w rejonie Lipnik oraz przy ROD „Złoty Potok” 

podjął działania mające na celu poprawę bezpieczeństwa oraz rozwiązanie problemu. 

Przeprowadzono szereg spotkań i rozmów między innymi z Okręgowym Łowczym  

w Bielsku-Białej, z przedstawicielami Nadleśnictwa Bielsko, Powiatowym Lekarzem 

Weterynarii w Bielsku-Białej, z gminami ościennymi oraz przedstawicielami Śląskiego 

Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach, w celu znalezienia możliwych rozwiązań oraz 

powiadomienia służb oraz instytucji o stanie faktycznym, w tym skali zagrożenia. 

Informację o zgłoszeniach mieszkańców przekazano również do kół łowieckich celem 

zaznajomienia z problemem. Urząd Miejski w Bielsku-Białej na bieżąco kupuje  

różnego typu repelenty mające na celu odstraszenie dzików.  

Pod wskazane adresy tj. Regionalna Dyrekcja Lasów Państwowych  

w Katowicach, Śląska Izba Lekarsko-Weterynaryjna w Katowicach, Koło Łowieckie 

Sokół oraz do wiadomości do  Polskiego Związku Łowieckiego Zarząd Okręgowy  

w Bielsku-Białej i do Powiatowego Lekarza Weterynarii w Bielsku-Białej, rozesłano 

pisma z opisem sytuacji i prośbą o podjęcie stanowczych działań. 

Aktualnie w Urzędzie Miejskim w Bielsku-Białej procedowana jest decyzja  

o odłowie lub odstrzale dzików, które stanowią bezpośrednie zagrożenie dla 

mieszkańców.  

 

 

 

                                                                                           Z up. PREZYDENTA MIASTA 

 

                                                                                           Przemysław Kamiński  

           ZASTĘPCA PREZYDENTA 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 
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